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               Στη  Λαµία  σήµερα  3 Ιουλίου  2014,  ηµέρα  Πέµπτη  και  ώρα 
09:45 π.µ. στην αίθουσα συνεδριάσεων της Επιτροπής Περιβάλλοντος 
και Ανάπτυξης της Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας ( Πλατ. Ελευθερίας 3, 
1ος όροφος )συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η Επιτροπή Περιβάλλοντος 
και Ανάπτυξης που συγκροτήθηκε  µε την 3/2013 (αρ. πρ. 1/ 06-01-2013) 
απόφαση του Περιφερειακού Συµβουλίου Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, 
µετά από  την αριθµ. Πρωτ: 74358/289/27-06-2014 πρόσκληση του 
προέδρου αυτής, που επιδόθηκε νόµιµα σε όλα τα µέλη της, σύµφωνα 
µε τις διατάξεις του Ν. 3852/2010 για να αποφασίσει επί των κάτωθι 
θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης:  
 
ΘΕΜΑ  1ο :   Έγκριση πρακτικών συνεδριάσεως  στις 16/6/2014. 
 
ΘΕΜΑ 2ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
βιοµηχανίας επεξεργασίας αδρανών υλικών και παραγωγής 
ασφαλτοµίγµατος – δραστηριότητας αµµοληψίας της Λ. ΦΛΩΡΑΚΗΣ & 
ΣΙΑ ΟΕ στη θέση ΄΄ΑΒΖΙΑ΄΄ περιοχής Μαραθιά ∆.Ε. Φραγκίστας ∆ήµου 
Αγράφων Ν. Ευρυτανίας. 
Εισηγητής : Γενική ∆ιευθύντρια  Ανάπτυξης Περιφέρειας Στερεάς 
Ελλάδας κα. Ευγενία Οικονόµου. 
 
ΘΕΜΑ 3ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
λατοµείου σχιστολιθικών πλακών – µονάδας επεξεργασίας ΑΕΚΚ της 
ΧΡΗΣΤΟΣ ΒΑΡΑΣΙΑΣ & ΣΙΑ ΟΕ στη θέση «ΑΝΤΕΝΕΣ» ΤΚ Ελαίας ∆Ε 
Τολοφώνος   του ∆ήµου ∆ωρίδoς Π.Ε. Φωκίδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 4ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) των : 
«Έργων προστασίας ακτής Τολοφώνα Π.Ε. Φωκίδας». 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης.  



 
ΘΕΜΑ 5ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου ΄΄ Βελτίωση οδού Ψαχνά – Πολιτικά ( τµήµα Ψαχνά – Βρυσάκια )΄΄ 
στο  Ν. Ευβοίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 6ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου ΄΄ Έργα συλλογής, µεταφοράς επεξεργασίας και διάθεσης 
λυµάτων οικισµών παραλίας Αυλίδας , Βαθέως και ∆ροσιάς ∆ήµου 
Χαλκιδέων ΄΄ στο  Ν. Ευβοίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 7ο: Έγκριση Μελέτης Τροποποίησης (Α.Ε.Π.Ο.) που αφορά στον 
εκσυγχρονισµό και λειτουργία του Χιονοδροµικού Κέντρου Παρνασσού. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
οδικού έργου της παράκαµψης Χαλκίδας στο τµήµα  από υψηλή 
γέφυρα Χαλκίδας έως Νέα Λάµψακο Εύβοιας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 9ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την 
µετεγκατάσταση µονάδας ιχθυοκαλλιέργειας από τη θέση «Ανατολικά 
της Νήσου Αταλάντης» του ∆ήµου Λοκρών Ν. Φθιώτιδας, στη θέση 
«Νότια Ακρωτηρίου Κοτσυφού», του ∆ήµου Κύµης – Αλιβερίου Ν. 
Εύβοιας, τον εκσυγχρονισµό των πλωτών εγκαταστάσεων, την 
µετατροπή των εκτρεφοµένων ειδών σε Θαλάσσιους Μεσογειακούς 
Ιχθύες και την αλλαγή επωνυµίας του φορέα λειτουργίας σε «ΠΕΡΣΕΥΣ 
ΠΡΟΪΟΝΤΑ ΕΙ∆ΙΚΗΣ ∆ΙΑΤΡΟΦΗΣ Α.Β.Ε.Ε.». 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 10ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την 
µετεγκατάσταση µονάδας ιχθυοκαλλιέργειας από τη θέση 
«Αταλαντονήσι» του ∆ήµου Λοκρών Ν. Φθιώτιδας στη θέση 
«Τουρκολίµανο» του ∆ήµου Κύµης – Αλιβερίου Ν. Εύβοιας, την επέκταση 
της πλωτής µονάδας, τον εκσυγχρονισµό των πλωτών εγκαταστάσεων, 
την µετατροπή των εκτρεφοµένων ειδών σε Θαλάσσιους Μεσογειακούς 
Ιχθύες και την αλλαγή επωνυµίας του φορέα λειτουργίας σε «ΠΕΡΣΕΥΣ 
ΠΡΟΪΟΝΤΑ ΕΙ∆ΙΚΗΣ ∆ΙΑΤΡΟΦΗΣ Α.Β.Ε.Ε.». 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 



ΘΕΜΑ 11ο :  Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για 
την µετεγκατάσταση πλωτής µονάδας πάχυνσης εκτροφής Θαλασσίων 
Μεσογειακών Ιχθύων, δυναµικότητας 300 τον/έτος, σε θαλάσσια έκταση 
20 στρεµµάτων από τη θέση «Κακιά Σκάλα» Αλιβερίου του ∆ήµου Κύµης 
– Αλιβερίου Νοµού Ευβοίας στη θέση «Μπογαζάκι» Αλιβερίου του ∆ήµου 
Κύµης – Αλιβερίου Νοµού Ευβοίας, µε αύξηση δυναµικότητας από 300 
τον/έτος σε 375 τον/έτος της εταιρείας «SEA FARM IONIAN A.E.». 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
αιολικού σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 25,1 MW της 
εταιρείας «ΑΙΟΛΙΚΟ ΠΑΡΚΟ ΒΟΙΩΤΙΑΣ ΚΕ∆ΡΟΣ A.E.»  στη θέση ΄΄ 
Κέδρος΄΄ του ∆ήµου ∆ιστόµου – Αράχωβας – Αντίκυρας  στο Ν. 
Βοιωτίας.  
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 13ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
αιολικού σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 15 ΜWτης 
εταιρείας ΄΄ ΘΗΒΑΙΚΟΣ ΑΝΕΜΟΣ ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ Α.Ε. ΄΄  του  ∆ήµου 
Θηβαίων στο Ν. Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 14ο: Έγκριση  Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) της 
δραστηριότητας Περιβαλλοντική αδειοδότηση µονάδας παραγωγής 
βιοαερίου µε αναερόβια χώνεψη και ηλεκτρικής ενέργειας µε καύση 
βιοαερίου ισχύος 250 ΚWe , της Trading Energy  στη θέση ΄΄ ΒΑΓΙΑ΄΄, ∆. 
Κύµης – Αλιβερίου, Π.Ε. Ευβοίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 15ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
σταθµού βάσης σταθερής τηλεφωνίας του ΟΤΕ µε κωδικό «ΕΠΤΑΛΟΦΟΣ 
ΒΤΒ 0170090» στην ∆.Ε. Παρνασσού του ∆ήµου ∆ελφών Π.Ε. Φωκίδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
σταθµού βάσης σταθερής τηλεφωνίας του ΟΤΕ µε κωδικό «ΛΙ∆ΩΡΙΚΙ Π/K 
0170064» στην Τ.Κ. Λιδορικίου του ∆ήµου ∆ωρίδος Π.Ε. Φωκίδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 



ΘΕΜΑ 17ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
σταθµού βάσης σταθερής τηλεφωνίας του ΟΤΕ µε κωδικό «ΟΙΝΟΧΩΡΙ 
Π/K 170066» στην Τ.Κ. Γραβιάς του ∆ήµου ∆ελφών Π.Ε. Φωκίδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 18ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
σταθµού βάσης κινητής τηλεφωνίας της  WIND µε κωδικό « 0257 
ΠΑΡΝΑΣΟΣ » στη θέση ΄΄ΑΡΝΟΒΡΥΣΗ΄΄ του ∆ήµου Αµφίκλειας Ελάτειας  
Π.Ε. Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 19ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
σταθµού βάσης κινητής τηλεφωνίας της VODAFONE µε κωδικό 
«1105786 ΛΙΑΝΟΚΛΑ∆Ι» στη θέση ΄΄ΨΗΛΟΡΡΑΧΟ΄΄ του ∆ήµου Λαµιέων 
Π.Ε. Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 20ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
σταθµού βάσης σταθερής τηλεφωνίας του ΟΤΕ µε κωδικό «0170077» 
στην Τ.Κ. Στρόµης του ∆ήµου ∆ελφών Π.Ε. Φωκίδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 21ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
Αιολικού Πάρκου Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας, ισχύος 9ΜW,  της  
εταιρείας ΄΄ ΑΙΟΛΙΚΗ ΠΝΟΗ ΑΠΟΣΚΙΑΣ ΜΕΠΕ ΄΄  στη θέση ΄΄ Αγιος 
Ιωάννης ΄΄, του ∆ήµου ∆ιστόµου – Αντίκυρας – Αράχωβας , του Ν. 
Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης.  
 
ΘΕΜΑ 22ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  
σταθµού βάσης κινητής τηλεφωνίας της COSMOTE µε κωδικό «ΑΓΑΘΟ 
ΣΑΡ 1402514» στη θέση ΄΄ΑΓΑΘΟ΄΄ του ∆ήµου Καρύστου Π.Ε. Ευβοίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 23ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  για 
την ανανέωση – τροποποίηση απόφασης  έγκρισης περιβαλλοντικών 
όρων ιχθυογεννητικού σταθµού στη θέση «Χιλιαδού», Τοπικής 
Κοινότητας Μανάγουλης, του ∆ήµου ∆ωρίδος Ν. Φωκίδας της «ΝΗΡΕΥΣ 
Α.Ε». 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. ( ΕΞ ΑΝΑΒΟΛΗΣ). 



 
ΘΕΜΑ 24ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
πτηνοσφαγείου και τυποποιητηρίου – παρασκευαστηρίου 
κοτοσκευασµάτων της εταιρείας «ΠΤΗΝΟΤΡΟΦΙΚΕΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ 
ΝΑΥΠΑΚΤΟΥ Α.Ε.» στη θέση «Σαΐτα» στην Τ.Κ. Μανάγουλης του ∆ήµου 
∆ωρίδος, Ν. Φωκίδας. 
 Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. ( ΕΞ ΑΝΑΒΟΛΗΣ). 
 
 
Στη συνεδρίαση αυτή προσήλθαν και παρέστησαν 
 

1. κ. Σανίδας Ηλίας ,  ως Πρόεδρος 
2. κ.  Αγνιάδης Παναγιώτης ,   Αντιπρόεδρος 
3. κ. Τσιτσάνης Λάµπρος , Π.Σ. ,  τακτικό µέλος 
4. κ. Κατσίκας Ιωάννης, Π.Σ. ,  τακτικό µέλος 
5. κ. Ντούρου Σοφία - Ιωάννα, Π.Σ. , τακτικό µέλος 
6. κ. Στουπής Νικόλαος, Π.Σ. , τακτικό µέλος 

 
  Aπών: Οι κ.κ. ∆ασκαλόπουλος Κων/νος, Κουλουρίδης Κων/νος και 
Ψυχογιός Γεώργιος οι οποίοι και δεν αντικαταστάθηκαν.  
 
παραβρέθηκε επίσης η Γενική ∆ιευθύντρια  Ανάπτυξης Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας κα. Ευγενία Οικονόµου και  ο Προϊστάµενος της 
∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης.  
                           
Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε η Αλεξοπούλου ∆έσποινα, υπάλληλος 
της Περιφέρειας Στ. Ελλάδας, κλάδου ΤΕ Μηχανικών ∆οµικών Έργων  µε 
βαθµό ∆΄ , που ορίσθηκε γραµµατέας της Επιτροπής Περιβάλλοντος και 
Ανάπτυξης µε την 10349/731/11-3-2011 απόφαση του Περιφερειάρχη 
Στερεάς Ελλάδας. 
 
Ύστερα από διαπίστωση απαρτίας ο πρόεδρος  της Επιτροπής κήρυξε 
την έναρξη της Συνεδρίασης: 
 
 
ΘΕΜΑ 1ο : Η  Επιτροπή  οµόφωνα ενέκρινε τα πρακτικά συνεδρίασης της  
16/6/2014. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   82 
 

ΘΕΜΑ 2ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση της Γενικής ∆ιευθύντριας  Ανάπτυξης Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας κας. Ευγενίας Οικονόµου, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 



                                             Οµόφωνα 
 

  την έγκριση  της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
βιοµηχανίας επεξεργασίας αδρανών υλικών και παραγωγής 
ασφαλτοµίγµατος – δραστηριότητας αµµοληψίας της Λ. ΦΛΩΡΑΚΗΣ & 
ΣΙΑ ΟΕ στη θέση ΄΄ΑΒΖΙΑ΄΄ περιοχής Μαραθιά ∆.Ε. Φραγκίστας ∆ήµου 
Αγράφων Ν. Ευρυτανίας, σύµφωνα µε την εισήγηση  της υπηρεσίας.  
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ΘΕΜΑ 3ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
   την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
λατοµείου σχιστολιθικών πλακών – µονάδας επεξεργασίας ΑΕΚΚ της 
ΧΡΗΣΤΟΣ ΒΑΡΑΣΙΑΣ & ΣΙΑ ΟΕ στη θέση «ΑΝΤΕΝΕΣ» ΤΚ Ελαίας ∆Ε 
Τολοφώνος   του ∆ήµου ∆ωρίδoς Π.Ε. Φωκίδας , σύµφωνα µε τους 
όρους της εισήγησης της υπηρεσίας.  
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό  84 
 

ΘΕΜΑ 4ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
   την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) των : 
«Έργων προστασίας ακτής Τολοφώνα Π.Ε. Φωκίδας», σύµφωνα µε την  
εισήγησης της υπηρεσίας. 
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ΘΕΜΑ 5ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

οµόφωνα 



 
   την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου ΄΄ Βελτίωση οδού Ψαχνά – Πολιτικά ( τµήµα Ψαχνά – Βρυσάκια )΄΄ 
στο  Ν. Ευβοίας, σύµφωνα µε την  εισήγησης της υπηρεσίας. 
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ΘΕΜΑ 6ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
   την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου ΄΄ Έργα συλλογής, µεταφοράς επεξεργασίας και διάθεσης 
λυµάτων οικισµών παραλίας Αυλίδας , Βαθέως και ∆ροσιάς ∆ήµου 
Χαλκιδέων ΄΄ στο  Ν. Ευβοίας, σύµφωνα µε την  εισήγησης της 
υπηρεσίας.  
Η κα Ντούρου ψήφισε µε την επιφύλαξη εάν ο υποθαλάσσιος αγωγός 
των 500 µέτρων είναι  επαρκής για την εναπόθεση των επεξεργασµένων 
λυµάτων  και ζήτησε από την υπηρεσία να ελέγχει την τήρηση των 
περιβαλλοντικών όρων.  
Τις επιφυλάξεις του εξέφρασε ο κος Στουπής όσον αφορά το γεγονός 
ότι όλη η παράκτια δυτική όχθη της Εύβοιας συνιστά ουσιαστικά ενιαία 
αστική ζώνη – µε ιδιαίτερη τουριστική φόρτιση- από την οποία ξεκινά 
πληθώρα εκβολών Βιολογικών Καθαρισµών που καταλήγουν στον 
κλειστό κόλπο του Ευβοϊκού, µε κίνδυνο την ανάπτυξη φαινοµένων 
ευτροφισµού, καθώς η µεµονωµένη αδειοδότηση δεν µπορεί να 
διασφαλίσει πως η συνεργατική εν συνόλω λειτουργία τους δεν συνιστά  
περιβαλλοντική επιβάρυνση. 
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 Κατά τη συζήτηση του 7ου  Θέµατος της ηµερήσιας διάταξης για την 
Έγκριση της Μελέτης Τροποποίησης (Α.Ε.Π.Ο.) που αφορά στον 
εκσυγχρονισµό και λειτουργία του Χιονοδροµικού Κέντρου Παρνασσού 
ο κος Στουπής ζήτησε να τεθεί σε ψηφοφορία η εξής πρόταση: H 
Γνωµοδότηση του ανωτέρου θέµατος να εισαχθεί για συζήτηση στο 
Περιφερειακό Συµβούλιο, λόγω σπουδαιότητας αλλά και σε συνέχεια του 
πολιτικού σκεπτικού σχετικής πρόσφατης απόφασης της προηγούµενης 
συνεδρίασης του Συµβουλίου που εναντιώθηκε στην προσπάθεια 
ιδιωτικοποίησης του Χιονοδροµικού µέσω ΤΑΙΠΕ∆ .Προς τούτο ζήτησε 
την διακοπή της συνεδρίασης και την ανάληψη πρωτοβουλιών 
επικοινωνίας µε την Πολιτική ηγεσία της Περιφέρειας . 



 
O πρόεδρος της επιτροπής κος Ηλίας Σανίδας, έλαβε το λόγο και έθεσε 
σε ψηφοφορία την πρόταση του κου Στουπή. 
                                                                        
 
Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης µετά από διαλογική 
συζήτηση 

Οµόφωνα 
 

αποδέχθηκε να συζητηθεί το παραπάνω θέµα εκτός ηµερήσιας 
διάταξης, αφού προέκυψε µε την έναρξη της συνεδρίασης. 
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ΘΕΜΑ 1ο - ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ : Ο Πρόεδρος της Επιτροπής 
Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης κος. Σανίδας Ηλίας, εισηγήθηκε να τεθεί 
σε ψηφοφορία  η πρόταση του κου Στουπή  η Γνωµοδότηση  Έγκριση 
της Μελέτης Τροποποίησης (Α.Ε.Π.Ο.) που αφορά στον εκσυγχρονισµό 
και λειτουργία του Χιονοδροµικού Κέντρου Παρνασσού να εισαχθεί για 
συζήτηση στο Περιφερειακό Συµβούλιο. 
 Εισηγητής: Ο Πρόεδρος της Επιτροπής Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης 
κος. Σανίδας Ηλίας.  
 
 
 
Η Επιτροπή  Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης µετά από διαλογική 
συζήτηση απορρίπτει 

 
κατά πλειοψηφία 

 
 µε   3 ψήφους υπέρ 2 κατά, ( των κ. Στουπή και Κατσίκα)  και 1 λευκό  
της (κας Ντούρου ) την πρόταση του κου Στουπή,  να εισαχθεί για 
συζήτηση   το θέµα στο Περιφερειακό Συµβούλιο. 
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Στη συνέχεια ο κος Στουπής ζήτησε να τεθεί σε ψηφοφορία η εξής νέα 
του πρόταση: Το  ανωτέρω θέµα να αναβληθεί και να εισαχθεί για 
συζήτηση µε την ανάληψη της ευθύνης από το νέο Περιφερειακό 
Συµβούλιο στην νέα του σύνθεση, λαµβάνοντας υπόψη και την 
τοποθέτηση του  νέου Περιφερειάρχη περί µεταφοράς του 
Χιονοδροµικού Κέντρου στην αρµοδιότητα της Περιφέρειας. 
 
O πρόεδρος της επιτροπής κος Ηλίας Σανίδας, έλαβε το λόγο και έθεσε 
σε ψηφοφορία την πρόταση του κου Στουπή. 



                                                                        
 
Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης µετά από διαλογική 
συζήτηση 

Οµόφωνα 
 

αποδέχθηκε να συζητηθεί το παραπάνω θέµα εκτός ηµερήσιας 
διάταξης, αφού προέκυψε µε την έναρξη της συνεδρίασης. 
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ΘΕΜΑ 2ο - ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ : Ο Πρόεδρος της Επιτροπής 
Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης κος. Σανίδας Ηλίας, εισηγήθηκε να τεθεί 
σε ψηφοφορία  η πρόταση του κου Στουπή  η Γνωµοδότηση  Έγκριση 
της Μελέτης Τροποποίησης (Α.Ε.Π.Ο.) που αφορά στον εκσυγχρονισµό 
και λειτουργία του Χιονοδροµικού Κέντρου Παρνασσού να αναβληθεί 
για συζήτηση στα νέα όργανα του Περιφερειακού Συµβουλίου 
 Εισηγητής: Ο Πρόεδρος της Επιτροπής Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης 
κος. Σανίδας Ηλίας.  
 
 
 
Η Επιτροπή  Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης µετά από διαλογική 
συζήτηση απορρίπτει 

 
κατά πλειοψηφία 

 
 µε   3 ψήφους υπέρ 1 κατά, του ( κου Στουπή )  και 2 λευκά  της (κας 
Ντούρου και του κου Κατσίκα ) την πρόταση του κου Στουπή,  να 
αναβληθεί για συζήτηση στα νέα όργανα του Περιφερειακού 
Συµβουλίου 
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ΘΕΜΑ 7ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 

 µε 3 ψήφους υπέρ  και 2 κατά  ( του κου Στουπή και της κας Ντούρου 
)και 1 λευκό ( του κου Κατσίκα)  την έγκριση της Μελέτης Τροποποίησης 



(Α.Ε.Π.Ο.) που αφορά στον εκσυγχρονισµό και λειτουργία του 
Χιονοδροµικού Κέντρου Παρνασσού. 
Η κα Ντούρου δήλωσε ότι: Όπως κάναµε και στο τελευταίο Π.Σ. και τώρα 
καταδικάζουµε και καταγγέλλουµε την  πολιτική της κυβέρνησης Ν.∆-
ΠΑΣΟΚ που παραδίδει τα πάντα στο κεφάλαιο όπως είναι και η 
παράδοση του χιονοδροµικού κέντρου Παρνασσού σε ιδιώτη µέσω 
ΤΑΙΠΕ∆. Θεωρούµε επίσης  υποκρισία τη θέση αυτών που υποστηρίζουν 
µεν το δηµόσιο έλεγχο αλλά αποδέχονται την πολιτική των 
ιδιωτικοποιήσεων, την παράδοση της λαϊκής περιουσίας, όπως κάνει ο 
ΣΥΡΙΖΑ. Ήδη το χιονοδροµικό κέντρο Παρνασσού και ο φορέας 
διαχείρισης, είναι Α.Ε. και λειτουργεί µε ιδιωτικοοικονοµικά κριτήρια 
προετοιµάζοντας το έδαφος για την πλήρη ιδιωτικοποίηση. Με πάγια 
θέση ότι τα βουνά, τα δάση, τα νερά, οι παραλίες, η γη είναι λαϊκή 
περιουσία και τέτοια πρέπει να παραµείνει και να αξιοποιηθεί προς 
όφελος του λαού, ζητάµε από την επ. περιβάλλοντος και το Π.Σ. να 
πάρει θέση και να δραστηριοποιηθεί ώστε να προστατευτεί η περιουσία 
του λαού. 
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ΘΕΜΑ 8ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

 κατά πλειοψηφία 
 

 µε 5 ψήφους υπέρ  και 1 λευκό  (του κου Στουπή )  την έγκριση της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του οδικού έργου της 
παράκαµψης Χαλκίδας στο τµήµα  από υψηλή γέφυρα Χαλκίδας έως 
Νέα Λάµψακο Εύβοιας. Ο κ. Στουπής δικαιολόγησε την ψήφο του στη 
βάση ότι δεν έλαβε επαρκείς εξηγήσεις όσον αφορά τον ακριβή 
προσδιορισµό του έργου,  της φάσης στην οποία βρίσκεται από 
πλευράς σχεδιαστικής λύσης και µελέτης σκοπιµότητας,  της φάσης 
ωρίµανσης του αλλά  και των πιθανοτήτων χρηµατοδότησης.  
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ΘΕΜΑ 9ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, καθώς και το αριθµ. πρωτ: 
953/27-3-2014 έγγραφο του Συλλόγου για την προστασία του 
Περιβάλλοντος Αγίου Ιωάννη Θεολόγου Μαλεσίνας Λοκρών Ν. 
Φθιώτιδας, τα οποία αποτελούν αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος 
πρακτικού, µετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει  
 

κατά πλειοψηφία 



 
 µε 5 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την µετεγκατάσταση 
µονάδας ιχθυοκαλλιέργειας από τη θέση «Ανατολικά της Νήσου 
Αταλάντης» του ∆ήµου Λοκρών Ν. Φθιώτιδας, στη θέση «Νότια 
Ακρωτηρίου Κοτσυφού», του ∆ήµου Κύµης – Αλιβερίου Ν. Εύβοιας, τον 
εκσυγχρονισµό των πλωτών εγκαταστάσεων, την µετατροπή των 
εκτρεφοµένων ειδών σε Θαλάσσιους Μεσογειακούς Ιχθύες και την 
αλλαγή επωνυµίας του φορέα λειτουργίας σε «ΠΕΡΣΕΥΣ ΠΡΟΪΟΝΤΑ 
ΕΙ∆ΙΚΗΣ ∆ΙΑΤΡΟΦΗΣ Α.Β.Ε.Ε.»,σύµφωνα µε την  εισήγησης της 
υπηρεσίας. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε ότι καταψήφισε το 
χωροταξικό για τις ιχθυοκαλλιέργειες στο Περιφερειακό Συµβούλιο . 
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ΘΕΜΑ 10ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, καθώς και το αριθµ. πρωτ: 
953/27-3-2014 έγγραφο του Συλλόγου για την προστασία του 
Περιβάλλοντος Αγίου Ιωάννη Θεολόγου Μαλεσίνας Λοκρών Ν. 
Φθιώτιδας, τα οποία αποτελούν αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος 
πρακτικού, µετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει  
 

κατά πλειοψηφία 
 

 µε 5 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την µετεγκατάσταση 
µονάδας ιχθυοκαλλιέργειας από τη θέση «Αταλαντονήσι» του ∆ήµου 
Λοκρών Ν. Φθιώτιδας στη θέση «Τουρκολίµανο» του ∆ήµου Κύµης – 
Αλιβερίου Ν. Εύβοιας, την επέκταση της πλωτής µονάδας, τον 
εκσυγχρονισµό των πλωτών εγκαταστάσεων, την µετατροπή των 
εκτρεφοµένων ειδών σε Θαλάσσιους Μεσογειακούς Ιχθύες και την 
αλλαγή επωνυµίας του φορέα λειτουργίας σε «ΠΕΡΣΕΥΣ ΠΡΟΪΟΝΤΑ 
ΕΙ∆ΙΚΗΣ ∆ΙΑΤΡΟΦΗΣ Α.Β.Ε.Ε.» , σύµφωνα µε την  εισήγησης της 
υπηρεσίας. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε ότι καταψήφισε το 
χωροταξικό για τις ιχθυοκαλλιέργειες στο Περιφερειακό Συµβούλιο . 
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ΘΕΜΑ 11ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  



αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

. κατά πλειοψηφία 
 

 µε 5 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ ) για την µετεγκατάσταση 
πλωτής µονάδας πάχυνσης εκτροφής Θαλασσίων Μεσογειακών 
Ιχθύων, δυναµικότητας 300 τον/έτος, σε θαλάσσια έκταση 20 
στρεµµάτων από τη θέση «Κακιά Σκάλα» Αλιβερίου του ∆ήµου Κύµης – 
Αλιβερίου Νοµού Ευβοίας στη θέση «Μπογαζάκι» Αλιβερίου του ∆ήµου 
Κύµης – Αλιβερίου Νοµού Ευβοίας, µε αύξηση δυναµικότητας από 300 
τον/έτος σε 375 τον/έτος της εταιρείας «SEA FARM IONIAN A.E.», 
σύµφωνα µε την  εισήγησης της υπηρεσίας. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε ότι καταψήφισε το 
χωροταξικό για τις ιχθυοκαλλιέργειες στο Περιφερειακό Συµβούλιο . 
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ΘΕΜΑ 12ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

κατά πλειοψηφία 
 

 µε 5 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού σταθµού 
παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 25,1 MW της εταιρείας 
«ΑΙΟΛΙΚΟ ΠΑΡΚΟ ΒΟΙΩΤΙΑΣ ΚΕ∆ΡΟΣ A.E.»  στη θέση ΄΄ Κέδρος΄΄ του 
∆ήµου ∆ιστόµου – Αράχωβας – Αντίκυρας  στο Ν. Βοιωτίας, σύµφωνα 
µε την  εισήγησης της υπηρεσίας. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου δηλώνοντας ότι: η αρνητική ψήφος δηλώνει 
την πλήρη αντίθεσή της  για την ιδιωτικοποίηση - ξεπούληµα  της 
ενέργειας σε µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους ενώ γίνονται 
δυσβάσταχτα τα τιµολόγια της ∆ΕΗ για τα λαϊκά νοικοκυριά. Ταυτόχρονα 
καταστρατηγούνται δηµόσιες δασικές εκτάσεις, δάση σπάνιας φυσικής 
οµορφιάς γη υψηλής παραγωγικότητας ακόµα και προστατευόµενες 
περιοχές. Είναι απαράδεκτο να θεωρούµε κέρδος και όφελος για τις 
τοπικές κοινωνίες τα ανταποδοτικά-αντισταθµιστικά οφέλη . 
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Κατά  τη συζήτηση του 13ου  Θέµατος της ηµερήσιας διάταξης για την 
Έγκριση της Μελέτης (ΜΠΕ) αιολικού σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής 



ενέργειας ισχύος 15 ΜWτης εταιρείας ΄΄ ΘΗΒΑΙΚΟΣ ΑΝΕΜΟΣ ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ 
Α.Ε. ΄΄  του  ∆ήµου Θηβαίων στο Ν. Βοιωτίας κος Στουπής κατόπιν 
σχετικού αιτήµατος  από 2-7-2014 του ∆ήµου Θηβαίων,  µε το οποίο µας 
ζήτησε την αναβολή της συζήτησης του θέµατος ζήτησε την αναβολή 
της συζήτησης µέχρι να γνωµοδοτήσει ο ∆ήµος.  
 
O πρόεδρος της επιτροπής κος Ηλίας Σανίδας, έλαβε το λόγο και έθεσε 
σε ψηφοφορία την πρόταση του κου Στουπή. 
                                                                        
 
Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης µετά από διαλογική 
συζήτηση 

Οµόφωνα 
 

αποδέχθηκε να συζητηθεί το παραπάνω θέµα εκτός ηµερήσιας 
διάταξης, αφού προέκυψε µε την έναρξη της συνεδρίασης. 
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ΘΕΜΑ 2ο - ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ : Ο Πρόεδρος της Επιτροπής 
Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης κος. Σανίδας Ηλίας, εισηγήθηκε να τεθεί 
σε ψηφοφορία  η πρόταση του κου Στουπή  για αναβολή της 
συζήτησης του θέµατος µέχρι να γνωµοδοτήσει ο ∆ήµος.  
Εισηγητής: Ο Πρόεδρος της Επιτροπής Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης 
κος. Σανίδας Ηλίας.  
 
 
 
Η Επιτροπή  Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης µετά από διαλογική 
συζήτηση απορρίπτει 

 
κατά πλειοψηφία 

 
 µε   3 ψήφους υπέρ 2 κατά, των ( κ.κ Στουπή και Κατσίκα   )  και 1 λευκό  
της (κας Ντούρου) την πρόταση του κου Στουπή,  για αναβολή της 
συζήτησης του θέµατος µέχρι να γνωµοδοτήσει ο ∆ήµος  
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 ΘΕΜΑ 13ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας 
υπ΄ όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή καθώς και το από 2-7-2014 
έγγραφο του ∆ήµου Θηβαίων ( µε το οποίο µας ζήτησε την αναβολή 
της συζήτησης του θέµατος),   τα οποία αποτελούν αναπόσπαστο 



τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική συζήτηση 
αποφασίζει  

 
κατά πλειοψηφία 

 
µε 3 ψήφους υπέρ  και 2 κατά  (της κας Ντούρου και του κου Στουπή ) 
και 1 λευκό του ( κου Κατσίκα)  την έγκριση της Μελέτης 
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) αιολικού σταθµού παραγωγής 
ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 15 ΜWτης εταιρείας ΄΄ ΘΗΒΑΙΚΟΣ ΑΝΕΜΟΣ 
ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ Α.Ε. ΄΄  του  ∆ήµου Θηβαίων στο Ν. Βοιωτίας. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου δηλώνοντας ότι: η αρνητική ψήφος δηλώνει 
την πλήρη αντίθεσή της  για την ιδιωτικοποίηση - ξεπούληµα  της 
ενέργειας σε µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους ενώ γίνονται 
δυσβάσταχτα τα τιµολόγια της ∆ΕΗ για τα λαϊκά νοικοκυριά. Ταυτόχρονα 
καταστρατηγούνται δηµόσιες δασικές εκτάσεις, δάση σπάνιας φυσικής 
οµορφιάς γη υψηλής παραγωγικότητας ακόµα και προστατευόµενες 
περιοχές. Είναι απαράδεκτο να θεωρούµε κέρδος και όφελος για τις 
τοπικές κοινωνίες τα ανταποδοτικά-αντισταθµιστικά οφέλη . 
Ο κ. Στουπής δικαιολόγησε την ψήφο του στη βάση ότι αυτή αποτελεί 
συνέχεια του σκεπτικού του για την αναβολή της συζήτησης και της 
σπουδής να εισαχθεί το θέµα παρά την µέχρι σήµερα ακολουθούµενη 
τακτική της Επιτροπής. 
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ΘΕΜΑ 14ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, καθώς και  το µε  αριθµ. πρωτ: 
1227/ 63601/ 04-04-2014 έγγραφο της ∆/νσης ∆ασών Ν. Ευβοίας, τα 
οποία αποτελούν αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού  µετά 
από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 

 µε 5 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση της 
Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) δραστηριότητας 
Περιβαλλοντική αδειοδότηση µονάδας παραγωγής βιοαερίου µε 
αναερόβια χώνεψη και ηλεκτρικής ενέργειας µε καύση βιοαερίου ισχύος 
250 ΚWe , της Trading Energy  στη θέση ΄΄ ΒΑΓΙΑ΄΄, ∆. Κύµης – Αλιβερίου, 
Π.Ε. Ευβοίας , σύµφωνα µε την  εισήγησης της υπηρεσίας και τους 
πρόσθετους όρους του κου Στουπή που υιοθέτησε  η επιτροπή α) να 
ληφθούν µέτρα για τις εναποθετούµενες πρώτες ύλες όσον αφορά 
τυχών αστοχίες από τις βροχοπτώσεις και πιθανή πληµµύρα του 
παρακείµενου χειµάρου, β) το ύψος της καµινάδας καύσης να 
υπερβαίνει το ύψος κατά τις ισοϋψείς των παρακείµενων οικιών. 



Μειοψήφησε η κα Ντούρου δηλώνοντας ότι: η αρνητική ψήφος δηλώνει 
την πλήρη αντίθεσή της  για την ιδιωτικοποίηση - ξεπούληµα  της 
ενέργειας σε µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους ενώ γίνονται 
δυσβάσταχτα τα τιµολόγια της ∆ΕΗ για τα λαϊκά νοικοκυριά. 
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ΘΕΜΑ 15ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

 
κατά πλειοψηφία 

 
 µε 5 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση  της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης σταθερής 
τηλεφωνίας του ΟΤΕ µε κωδικό «ΕΠΤΑΛΟΦΟΣ ΒΤΒ 0170090» στην ∆.Ε. 
Παρνασσού του ∆ήµου ∆ελφών Π.Ε. Φωκίδας, σύµφωνα µε την 
εισήγηση της υπηρεσίας και τον πρόσθετο όρο του κ. Στουπή να 
ενοποιηθούν οι περιβαλλοντικοί όροι για όλα τα αντίστοιχα έργα στη 
βάση των προτάσεων των υπηρεσιών Φωκίδας και Φθιώτιδας στη 
σηµερινή συνεδρίαση . 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης είναι ότι οι επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς 
στρατηγικής σηµασίας θα έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε 
µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των λαϊκών αναγκών. Μια σειρά 
µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις πολιτικές των κυβερνήσεων όχι 
µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές τους για ακόµα µεγαλύτερη 
κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες τους ακόµα και σε 
κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.   
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ΘΕΜΑ 16ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

 
κατά πλειοψηφία 

 
 µε 5 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση  της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης σταθερής 
τηλεφωνίας του ΟΤΕ µε κωδικό «ΛΙ∆ΩΡΙΚΙ Π/K 0170064» στην Τ.Κ. 



Λιδορικίου του ∆ήµου ∆ωρίδος Π.Ε. Φωκίδας, σύµφωνα µε την 
εισήγηση της υπηρεσίας και τον πρόσθετο όρο του κ. Στουπή να 
ενοποιηθούν οι περιβαλλοντικοί όροι για όλα τα αντίστοιχα έργα στη 
βάση των προτάσεων των υπηρεσιών Φωκίδας και Φθιώτιδας στη 
σηµερινή συνεδρίαση . 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης είναι ότι οι επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς 
στρατηγικής σηµασίας θα έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε 
µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των λαϊκών αναγκών. Μια σειρά 
µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις πολιτικές των κυβερνήσεων όχι 
µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές τους για ακόµα µεγαλύτερη 
κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες τους ακόµα και σε 
κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.   
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ΘΕΜΑ 17ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

 
κατά πλειοψηφία 

 
 µε 5 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση  της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης σταθερής 
τηλεφωνίας του ΟΤΕ µε κωδικό «ΟΙΝΟΧΩΡΙ Π/K 170066» στην Τ.Κ. 
Γραβιάς του ∆ήµου ∆ελφών Π.Ε. Φωκίδας, σύµφωνα µε την εισήγηση 
της υπηρεσίας και τον πρόσθετο όρο του κ. Στουπή να ενοποιηθούν οι 
περιβαλλοντικοί όροι για όλα τα αντίστοιχα έργα στη βάση των 
προτάσεων των υπηρεσιών Φωκίδας και Φθιώτιδας στη σηµερινή 
συνεδρίαση . 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης είναι ότι οι επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς 
στρατηγικής σηµασίας θα έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε 
µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των λαϊκών αναγκών. Μια σειρά 
µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις πολιτικές των κυβερνήσεων όχι 
µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές τους για ακόµα µεγαλύτερη 
κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες τους ακόµα και σε 
κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.   
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ΘΕΜΑ 18ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

 
κατά πλειοψηφία 

 
 µε 5 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση  της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης κινητής 
τηλεφωνίας της  WIND µε κωδικό « 0257 ΠΑΡΝΑΣΟΣ » στη θέση 
΄΄ΑΡΝΟΒΡΥΣΗ΄΄ του ∆ήµου Αµφίκλειας Ελάτειας  Π.Ε. Φθιώτιδας, 
σύµφωνα µε την εισήγηση της υπηρεσίας και τον πρόσθετο όρο του κ. 
Στουπή να ενοποιηθούν οι περιβαλλοντικοί όροι για όλα τα αντίστοιχα 
έργα στη βάση των προτάσεων των υπηρεσιών Φωκίδας και Φθιώτιδας 
στη σηµερινή συνεδρίαση . 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης είναι ότι οι επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς 
στρατηγικής σηµασίας θα έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε 
µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των λαϊκών αναγκών. Μια σειρά 
µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις πολιτικές των κυβερνήσεων όχι 
µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές τους για ακόµα µεγαλύτερη 
κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες τους ακόµα και σε 
κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.   
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ΘΕΜΑ 19ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

 
κατά πλειοψηφία 

 
 µε 5 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση  της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης κινητής 
τηλεφωνίας της VODAFONE µε κωδικό «1105786 ΛΙΑΝΟΚΛΑ∆Ι» στη θέση 
΄΄ΨΗΛΟΡΡΑΧΟ΄΄ του ∆ήµου Λαµιέων Π.Ε. Φθιώτιδας, σύµφωνα µε την 
εισήγηση της υπηρεσίας και τον πρόσθετο όρο του κ. Στουπή να 
ενοποιηθούν οι περιβαλλοντικοί όροι για όλα τα αντίστοιχα έργα στη 
βάση των προτάσεων των υπηρεσιών Φωκίδας και Φθιώτιδας στη 
σηµερινή συνεδρίαση .  
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης είναι ότι οι επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς 



στρατηγικής σηµασίας θα έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε 
µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των λαϊκών αναγκών. Μια σειρά 
µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις πολιτικές των κυβερνήσεων όχι 
µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές τους για ακόµα µεγαλύτερη 
κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες τους ακόµα και σε 
κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.   
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ΘΕΜΑ 20ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

 
κατά πλειοψηφία 

 
 µε 5 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση  της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης σταθερής 
τηλεφωνίας του ΟΤΕ µε κωδικό «0170077» στην Τ.Κ. Στρόµης του ∆ήµου 
∆ελφών Π.Ε. Φωκίδας, σύµφωνα µε την εισήγηση της υπηρεσίας και τον 
πρόσθετο όρο του κ. Στουπή να ενοποιηθούν οι περιβαλλοντικοί όροι 
για όλα τα αντίστοιχα έργα στη βάση των προτάσεων των υπηρεσιών 
Φωκίδας και Φθιώτιδας στη σηµερινή συνεδρίαση . 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης είναι ότι οι επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς 
στρατηγικής σηµασίας θα έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε 
µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των λαϊκών αναγκών. Μια σειρά 
µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις πολιτικές των κυβερνήσεων όχι 
µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές τους για ακόµα µεγαλύτερη 
κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες τους ακόµα και σε 
κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.   
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ΘΕΜΑ 21ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

 
κατά πλειοψηφία 

 
 µε 5 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση  της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) Αιολικού Πάρκου 



Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας, ισχύος 9ΜW,  της  εταιρείας ΄΄ 
ΑΙΟΛΙΚΗ ΠΝΟΗ ΑΠΟΣΚΙΑΣ ΜΕΠΕ ΄΄  στη θέση ΄΄ Αγιος Ιωάννης ΄΄, του 
∆ήµου ∆ιστόµου – Αντίκυρας – Αράχωβας , του Ν. Βοιωτίας. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: η αρνητική ψήφος δηλώνει 
την πλήρη αντίθεσή της  για την ιδιωτικοποίηση - ξεπούληµα  της 
ενέργειας σε µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους. Καταστρατηγούνται 
δηµόσιες δασικές εκτάσεις, δάση σπάνιας φυσικής οµορφιάς γη 
υψηλής παραγωγικότητας ακόµα και προστατευόµενες περιοχές. Είναι 
απαράδεκτο να θεωρούµε κέρδος και όφελος για τις τοπικές κοινωνίες 
τα ανταποδοτικά-αντισταθµιστικά οφέλη . 
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ΘΕΜΑ 22ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 

 
κατά πλειοψηφία 

 
 µε 5 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου )  την έγκριση  της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης κινητής 
τηλεφωνίας της COSMOTE µε κωδικό «ΑΓΑΘΟ ΣΑΡ 1402514» στη θέση 
΄΄ΑΓΑΘΟ΄΄ του ∆ήµου Καρύστου Π.Ε. Ευβοίας, σύµφωνα µε την 
εισήγηση της υπηρεσίας και τον πρόσθετο όρο του κ. Στουπή να 
ενοποιηθούν οι περιβαλλοντικοί όροι για όλα τα αντίστοιχα έργα στη 
βάση των προτάσεων των υπηρεσιών Φωκίδας και Φθιώτιδας στη 
σηµερινή συνεδρίαση . 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης είναι ότι οι επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς 
στρατηγικής σηµασίας θα έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε 
µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των λαϊκών αναγκών. Μια σειρά 
µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις πολιτικές των κυβερνήσεων όχι 
µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές τους για ακόµα µεγαλύτερη 
κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες τους ακόµα και σε 
κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.   
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ΘΕΜΑ 23ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, καθώς και τα α) µε αριθµ. 
πρωτ: 4501/28-03-2014 έγγραφο του ∆ήµου ∆ωρίδος, β) το από 
28/03/2014 έγγραφο της Τοπικής Κοινότητας Μανάγουλης - Τοπικής 
Κοινότητας Μαλαµάτων – Λαογραφικός Περιβάλλοντος Σύλλογος 



Μανάγουλης –  Εξωραιστικός Σύλλογος Χιλιαδούς – Αγροτικός 
Συνεταιρισµός Μανάγουλης, γ) το από 13/06/2014 έγγραφο της Τοπικής 
Κοινότητας Μανάγουλης - Τοπικής Κοινότητας Μαλαµάτων – 
Λαογραφικός Περιβάλλοντος Σύλλογος Μανάγουλης – Πολιτιστικός και 
Εξωραιστικός Σύλλογος Χιλιαδούς – Αγροτικός Συνεταιρισµός ∆ωρίδας, 
δ) το µε αριθµ. πρωτ: 1210/ 13-06-2014 έγγραφο της εταιρείας «ΝΗΡΕΥΣ 
Α.Ε» για  την αναβολή συζήτησης του θέµατος, τα οποία αποτελούν  
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
 µε 5 ψήφους υπέρ  και 1 λευκό  (της κας Ντούρου )   την αναβολή  της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την ανανέωση – 
τροποποίηση απόφασης  έγκρισης περιβαλλοντικών όρων 
ιχθυογεννητικού σταθµού στη θέση «Χιλιαδού», Τοπικής Κοινότητας 
Μανάγουλης, του ∆ήµου ∆ωρίδος Ν. Φωκίδας της «ΝΗΡΕΥΣ Α.Ε» 
κατόπιν αιτήµατος του ∆ήµου ∆ωρίδος για τη λήψη σχετικής απόφασης 
από το ∆ηµοτικό Συµβούλιο. 
Η κα Ντούρου ανέφερε ότι ψηφίζει λευκό για ην αναβολή γιατί ήδη έχει 
καταλήξει ότι θα καταψηφίσει τη ΜΠΕ. 
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ΘΕΜΑ 24ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου Αντώνη Τερζή, καθώς και τα α) µε αριθµ. 
πρωτ: 4501/28-03-2014 έγγραφο του ∆ήµου ∆ωρίδος, β) το από 
28/03/2014 έγγραφο της Τοπικής Κοινότητας Μανάγουλης - Τοπικής 
Κοινότητας Μαλαµάτων – Λαογραφικός Περιβάλλοντος Σύλλογος 
Μανάγουλης – Εξωραιστικός Σύλλογος Χιλιαδούς – Αγροτικός 
Συνεταιρισµός Μανάγουλης, γ) το από 13/06/2014 έγγραφο της Τοπικής 
Κοινότητας Μανάγουλης - Τοπικής Κοινότητας Μαλαµάτων – 
Λαογραφικός Περιβάλλοντος Σύλλογος Μανάγουλης – Πολιτιστικός και 
Εξωραιστικός Σύλλογος Χιλιαδούς – Αγροτικός Συνεταιρισµός ∆ωρίδας 
τα οποία αποτελούν  αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού 
µετά από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 

 µε 4 ψήφους υπέρ , 1 κατά  (της κας Ντούρου )   και 1 αποχή του κου 
Στουπή , την έγκριση  της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
πτηνοσφαγείου και τυποποιητηρίου – παρασκευαστηρίου 
κοτοσκευασµάτων της εταιρείας «ΠΤΗΝΟΤΡΟΦΙΚΕΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ 
ΝΑΥΠΑΚΤΟΥ Α.Ε.» στη θέση «Σαΐτα» στην Τ.Κ. Μανάγουλης του ∆ήµου 



∆ωρίδος, Ν. Φωκίδας, κατόπιν αιτήµατος του ∆ήµου ∆ωρίδος για τη 
λήψη σχετικής απόφασης από το ∆ηµοτικό Συµβούλιο. 
Ο κ. Στουπής δικαιολόγησε την ψήφο του στη βάση ότι σέβεται τις 
τοπικές κοινωνικές αντιρρήσεις όπως εκφράστηκαν από τους 
παρευρισκόµενους συλλογικούς φορείς αλλά δεν έχει πειστεί για το 
τεκµηριωµένο των αντιρρήσεών τους. 
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Περατωθέντων των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης ο κος Στουπής 
κατέθεσε Ψήφισµα στην επιτροπή και ζήτησε να συζητηθεί από το 
σώµα: 
 
To Ψήφισµα έχει ως εξής: 
 

 
Η κυβέρνηση -αφού πρώτα “ρύθµισε” κατά το δοκούν και σε βάρος της 
∆ηµοκρατίας την λειτουργία τους - συζητά στο παρόν θερινό τµήµα της 
Βουλής Νοµοσχέδιο, που ουσιαστικά επιδιώκει να ολοκληρώσει το 
µεγάλο εθνικό και οικονοµικό έγκληµα της πλήρους ιδιωτικοποίησης, 
διάσπασης και διάλυσης της µεγαλύτερης και πιο σηµαντικής δηµόσιας 
επιχείρησης της χώρας, της ∆ΕΗ. Με το συγκεκριµένο νοµοσχέδιο :  

• χαρίζουν στους ιδιώτες δηµόσια περιουσία ανυπολόγιστης αξίας, 

τις πιο σύγχρονες µονάδες παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας, 

υδροηλεκτρικά, ορυχεία, δικαιώµατα στους λιγνίτες αλλά και την 

διαχείριση των υδάτων!!!. 

• παραχωρούν στους ιδιώτες υποχρεωτικά και 2.000.000 πελάτες 

της ∆ΕΗ!!!.  

• βγάζουν στο σφυρί δέκα µονάδες παραγωγής ηλεκτρικού 

ρεύµατος συνολικής ισχύος 2.768 µεγαβάτ (2.318 εν λειτουργία 

συν την άδεια παραγωγής για τη µονάδα Φλώρινας (Μελίτης) 2 ) 

και µεγάλος µέρος των κοιτασµάτων λιγνίτη που αντιστοιχούν σε 

κοιτάσµατα 450 εκατοµµυρίων τόνων!  

• κόβουν από τη ∆ΕΗ το 30%, το πιο προσοδοφόρο κοµµάτι της.  

Η Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης Περιφέρειας Στερεάς 
Ελλάδας, όπως και παλιότερα  είχε τοποθετηθεί, θεωρεί πως: 

1. Η ηλεκτρική ενέργεια είναι κοινωνικό αγαθό στο οποίο πρέπει να έχουν 
προσβάσεις όλοι οι άνθρωποι (κυρίως οι πιο αδύναµοι) και δεν µπορεί 
να αποτελεί κατεξοχήν αντικείµενο επιχειρηµατικής κερδοσκοπίας. 



2. Η ενέργεια έχει στρατηγική σηµασία για την χώρα µας και πρέπει να 
υπόκειται σε ∆ηµόσιο έλεγχο και Εθνικό Σχεδιασµό. 
3.Η περαιτέρω ιδιωτικοποίηση της ∆ΕΗ πλήττει τους εργαζόµενους, τη 
χώρα και όλο το λαό γιατί έχει αποδειχτεί από ανάλογες εµπειρίες ότι τα 
τιµολόγια έχουν αυξηθεί έως και 100%. 
Για αυτό και απαιτείται ενωµένος, και αποφασιστικός αγώνας των 
εργαζοµένων της ∆ΕΗ, των αγροτών, των τοπικών κοινωνιών αλλά και η 
καθολική λαϊκή στήριξη για την δηµιουργία ενός παλλαϊκού µετώπου για 
την υπεράσπιση της δηµόσιας περιουσίας. Η Υγεία, η Παιδεία, η 
Ασφάλιση, το Nερό, το Ρεύµα, η Θέρµανση, οι Συγκοινωνίες, οι 
Επικοινωνίες, ή θα είναι αποκλειστικά δηµόσια αγαθά ή απλά δεν θα 
υπάρχουν. Το ξεπούληµα δεν προσφέρει τίποτε στην κοινωνία παρά 
µόνο, ανεργία, εξαθλιωµένες εργασιακές σχέσεις και επί πλέον χαράτσια 
για τον οικονοµικά εξασθενηµένο ελληνικό λαό.  
∆εν είµαστε διατεθειµένοι να επιτρέψουµε και  θα αντισταθούµε µε κάθε 
τρόπο στην ιδιωτικοποίηση της ∆ΕΗ. Συµπαραστεκόµαστε στους 
λαϊκούς αγώνες που αναπτύσσονται για το συγκεκριµένο θέµα. 
Καλούµε τους εργαζόµενους τους κοινωνικούς και πολιτικούς φορείς σε 
κοινή προσπάθεια, ώστε να αποτραπούν τα σχέδια της κυβέρνησης . 
 
Ζητάµε την άµεση απόσυρση του σχεδίου Νόµου από το θερινό τµήµα 
της Βουλής. 

Η ∆ΕΗ, η ναυαρχίδα της βαριάς µας βιοµηχανίας, µπορεί και πρέπει να 
αξιοποιηθεί σαν βασικός µοχλός για την έξοδο  από την κρίση και την 
οικονοµική ανάπτυξη της χώρας προς όφελος του λαού της. 

 
 
Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ όψη τo 
Ψήφισµα  του κου Στουπή  το οποίο  αποτελεί  αναπόσπαστο τµήµα του 
παρόντος πρακτικού, µετά από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή 
απόψεων, µεταξύ των µελών αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 

 µε 5 ψήφους υπέρ  και 1 κατά  (της κας Ντούρου η οποία κατέθεσε δική 
της πρόταση )  εγκρίνει το ψήφισµα. 
 
Η κα Ντούρου κατέθεσε την παρακάτω θέση: Η Λαϊκή Συσπείρωση είναι 
κάθετα αντίθετη στο συγκεκριµένο νοµοσχέδιο και ζητά να αποσυρθεί 
αφού είναι ένα ακόµα µέτρο για την απελευθέρωση της αγοράς 
ηλεκτρικής ενέργειας και των ιδιωτικοποιήσεων που προκύπτουν απ’  
αυτήν. Καλούµε το λαό, το εργατικό-λαϊκό κίνηµα να αξιοποιήσει κάθε 
µορφή πάλης όχι µόνο για την απόσυρση του συγκεκριµένου 



νοµοσχεδίου αλλά και την πλήρη κατάργηση των νόµων εφαρµογής 
του κοινοτικού πλαισίου απελευθέρωσης της αγοράς ηλεκτρικής 
ενέργειας και των ιδιωτικοποιήσεων που προέκυψαν από αυτούς. Και 
την πολιτική αυτή την αποδέχτηκαν και τη στήριξαν όλα τα άλλα 
κόµµατα πλην του ΚΚΕ όλα τα προηγούµενα χρόνια. Οι όποιες 
αντιδράσεις σήµερα και αντιπαραθέσεις  είναι ανούσιες και 
αποπροσανατολίζουν. Κρύβουν ότι ενώ υπάρχει πλούτος ενεργειακών 
πηγών στη χώρα µας εκατοντάδες χιλιάδες λαϊκά νοικοκυριά βιώνουν 
συνθήκες ενεργειακής φτώχειας πληρώνουν δυσβάσταχτους 
λογαριασµούς. Η ∆ΕΗ είτε κρατική, είτε µετοχοποιηµένη, δεν προσφέρει 
κοινωνικό αγαθό αλλά εµπόρευµα. Όσοι σήµερα δηλώνουν να µην 
ιδιωτικοποιηθεί η κερδοφόρα ∆ΕΗ σηµαίνει ότι θέλουν αυτή η ∆ΕΗ, η 
δηµόσια, να εκµεταλλεύεται την εργατική τάξη, τα φτωχά λαϊκά 
στρώµατα.  
Είναι οι ίδιοι που σήµερα στην επιτροπή περιβάλλοντος καταθέτουν 
ψήφισµα για την εκχώρηση στους ιδιώτες δηµόσιας περιουσίας αλλά 
λίγο πριν , στα θέµατα ηµερήσιας διάταξης, ψήφισαν τις ΜΠΕ για 
αιολικά πάρκα, όπως ψήφισαν τη συντριπτική πλειοψηφία των ΜΠΕ που 
αφορούν ανανεώσιµες πηγές ενέργειας συµβάλλοντας στην 
παραχώρηση του λαϊκού πλούτου στο µεγάλο ιδιωτικό κεφάλαιο. Λαϊκή 
ευηµερία για µας σηµαίνει αξιοποίηση του συνόλου  των εγχώριων 
πηγών , που θα οδηγήσει σε µείωση της ενεργειακής εξάρτησης. Γι’  
αυτό παλεύουµε να γίνουν κοινωνική ιδιοκτησία τα µέσα παραγωγής και 
ο ορυκτός πλούτος , να υπάρχει κεντρικός σχεδιασµός  και ένας ενιαίος 
, αποκλειστικά κρατικός φορέας ενέργειας που θα αξιοποιεί όλα τα 
παραπάνω. 
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Τέλος πριν τη λήξη της συνεδρίασης η κα Ντούρου,  ζήτησε να 
ενηµερωθεί για τις ΜΠΕ που αφορούν την εγκατάσταση Ανανεώσιµων 
πηγών ενέργειας στην Ευρυτανία, όπως είχε ζητήσει στην προηγούµενη 
συνεδρίαση της Επιτροπής Περιβάλλοντος. 
Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασµού 
κος. Αντώνης Τερζής ενηµέρωσε την κα Ντούρου ότι θα  τις απαντήσει 
έγγραφος σε επόµενη συνεδρίαση αφού συλλέξει τα στοιχεία που 
χρειάζεται. 
 
 

Ύστερα από τα παραπάνω, λύεται η συνεδρίαση στις  12:50 µ.µ. 
και  συντάχθηκε το πρακτικό, το οποίο υπογράφεται από τα παρόντα 
µέλη, ως ακολούθως: 

 
 

 
    Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                       ΤΑ ΜΕΛΗ                          Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 



    
 
  Σανίδας Ηλίας               Αγνιάδης Παναγιώτης         Αλεξοπούλου ∆έσποινα 

  
           
 

         Τσιτσάνης Λάµπρος 
 
 
                                         Κατσίκας Ιωάννης 
 
       

Ντούρου Σοφία – Ιωάννα 
 
 

                                         Στουπής Νικόλαος 
 
 
 
 
 


